
IV sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 28 stycznia 2015 r. 

Zdzisław  Przełomiec  zapytał  o  możliwości  zorganizowania  dobrego  dojazdu  autobusami 

komunikacji miejskiej z Os. Północ do firm funkcjonujących w Suwalskiej Specjalnej Strefie 

Ekonomicznej.  

Prezydent   Miasta   Czesław Renkiewicz odpowiedział: 

w sprawie poprawy komunikacji ze SSSE poinformował, że u schyłku roku ubiegłego w tym celu 

została uruchomiona linia nr 13. Prezydent potwierdził zasadność dostosowywania  kursów  

komunikacji  miejskiej  do  wzrastającego  zatrudnienia  w  strefie. Jeżeli  przybywa  tam  miejsc  

pracy,  to  zasadnym  jest,  aby  w  godzinach  szczytu  uruchomić więcej linii. Rozważany jest wniosek 

na zakup autobusu przegubowego i analiza sytuacji pod kątem poprawy komunikacji w mieście. 

Trafna analiza pozwoli optymalnie dostosować czas kursowania autobusów i wykorzystać taki tabor, 

jakim dysponuje miasto. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


